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Verslag deelnemersvergadering Stichting Glazenkamp 

donderdag 20 maart 2025, Rijks VMBO 

Aanwezig: 38 deelnemers, 5 belangstellenden en partners van deelnemers, 14 machtigingen. 

 

1. Opening door de voorzitter  

Pim Ketelaar opent de vergadering met het flinke aantal bezoekers welkom te heten, waaronder 

enkelen die er voor de eerste keer bij zijn. 

Hij leidt de agenda in met wat foto’s uit de historie: tuinprikkers, verzamelhuisje waar 

glasvezelaansluitingen bij elkaar komen, een prent met het model van vraagordeningscampagne, 

twee burgemeesters aan tafel (de Graaf) of op bezoek (Bruls). Vorig jaar 20-jarig bestaan achter de 

rug van de startactiviteiten voor Glazenkamp. We bestaan nog steeds, doen het goed en de “enige 

club waar je geld toe krijgt als je deelnemer bent”. 

 

2. Deelnemersvergadering 21 maart 2024 

Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Jaarverslag 2024 

Kees Goderie geeft een toelichting. Hij zegt een beetje het gevoel te hebben, bij het schrijven van zijn 

zevende verslag, dat het steeds hetzelfde verhaal is. Tegelijk denkt hij aan de filosofische uitspraak 

“panta rhei”, alles stroomt en is in verandering, net als de Waal die er elk jaar hetzelfde uitziet, maar 

er gaat toch steeds ander water door. Zo is het ook met de Glazenkamp, veel dingen zijn vast en zeker, 

maar er is toch ook sprake van verandering en vernieuwing.  

 

De belangenbehartiging, ondersteuning en regelen van de tariefcompensatie zijn de vaste zaken die 

steeds goed worden uitgevoerd door organisatie en vrijwilligers. De omschakeling van het Honk naar 

centrum voor themabijeenkomsten (georganiseerd vanuit de werkgroep Nieuwe Toepassingen), 

daarnaast de Front Office die naast de steunverlening steeds meer administratieve taken krijgt 

(aanmeldingen en wijziging deelnemersgegevens) en tenslotte de verdere idee-ontwikkeling (bijv. 

oprichting werkgroep rondom energie-transitie) zijn voorbeelden van verandering. 

Verder behelst de toelichting de ontwikkeling deelnemersaantallen (enige terugloop) en onder meer 

de organisatie (communicatie, bestuur, de vijf taskforces). 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld door de vergadering. 

 

4. Jaarrekening 2024 

Irma Weitenberg geeft toelichting bij het schema op het scherm. De jaarrekening is opgesteld in 

samenwerking met het kantoor Malta en de Keijzer. Alles bij elkaar had de rekening een positief saldo 

van 4824€, voor driekwart veroorzaakt door de vrijval voor voorzieningen werkgroepactiviteiten. 

De kascommissie heeft de bonnen gecontroleerd en is het eens met het overzicht van inkomsten en 

uitgaven. Irma bedankt de commissie. Eén nieuwe kandidaat voor volgend jaar is nodig naast Marc 

Rademaker.  
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Elk jaar gaat het in de rekening om veel geld, dat van KPN komt (na aftrek van btw zo’n 80.000€) en 

wordt verdeeld onder de deelnemers, met uitsluiting van 8000€ of maximaal 20% voor 

bestuurskosten. Dat zijn bijv. kosten voor het administratiekantoor, verzekeringen en de bank, het 

diner, activiteiten voor de huur van ruimte in NSV voor de themabijeenkomsten in het Honk (of 

elders, bijv. Maranathakerk), het jaarlijkse wervingsartikel in het Hart van Nijmegen, bloemen voor 

(gezondheid of afscheid van) vrijwilligers en voor de verwezenlijking van nieuwe activiteiten. 

 

Er zijn geen vragen over de jaarrekening. De vergadering is akkoord met de jaarrekening en de 

controle en goedkeuring door de kascommissie. Het bestuur wordt décharge verleend. 

 

Naar aanleiding van de teruglopende deelnemersaantallen komen na de behandeling van de 

jaarrekening vragen naar voren over Ziggo. Wat het verschil is met glasvezel en over de benadering 

door Ziggo van buurtbewoners.  

Het verschil met glasvezel zit hem in het laatste stukje van de verbinding. Bij Ziggo is dat de 

coaxkabel. Die is minder snel en verschilt in snelheid bij ingaand en uitgaand verkeer (langzamer bij 

het laatste). 

Wat betreft de benadering door Ziggo-medewerkers kunnen we vaststellen dat het soms een 

agressieve tint heeft, dat mensen enigszins onder druk gezet worden (“als u niet meedoet bij Ziggo 

hebt u binnenkort geen tv meer”) en soms zelfs afspraken voorgelegd krijgen over aanleg. Het levert 

nogal wat klachten op. 

Het is een goed idee dat Glazenkamp er iets aan probeert te doen, in de zin van objectieve 

voorlichting geven, met daarbij de kennisgeving dat je geen geld meer terugkrijgt van Glazenkamp bij 

de jaarlijkse uitkering van de tariefcompensatie als je overstapt. 

 

5. Terug- en vooruitblik ondersteuning door het Front Office en Honk 

Pim geeft aan dat het Frontoffice naast de ondersteuning van mensen met vragen en problemen (1 

tot 2 per week gemiddeld) een meer administratief karakter heeft gekregen, zoals ook in het 

jaarverslag is gemeld.  

En zoals in het jaarverslag ook is beschreven is de ondersteuning via het Honk op de zaterdagochtend 

vorig jaar definitief gestopt en is de functie van het Honk omgezet naar de organisatie van 

Themabijeenkomsten. In 2024 hebben er 6 plaats gevonden, in 2025 inmiddels al twee en voor begin 

april en begin mei staan er weer twee op de rol.   

 

Pauze 

 

6. Samenstelling bestuur 

 
Dit jaar verloopt de termijn van Kathinka Droogleever Fortuyn. Zij is 12 jaar bestuurslid geweest en 

wil nu stoppen. Pim zegt dat we vanuit het bestuur feestelijk afscheid van haar gaan nemen. De 

vergadering betuigt haar waardering voor het al die jaren verzette werk met een daverend applaus.  
Pim vraagt de vergadering om na te denken over deelname aan het bestuur. Aspirant bestuursleden 

kunnen zich melden. Het bestuur hoopt op belangstellenden en stelt op een gegeven moment een 

nieuw bestuurslid aan.  
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7. Jaarplan en begroting 2025, inclusief de uitkering van de tariefcompensatie  

 
Pim geeft uitleg bij het jaarplan 2025. De belangrijkste drie onderdelen van het jaarplan zijn 

belangenbehartiging voor de consumenten (deelnemers), ambitie (80% glasvezelgebruikers en 

daarvan 80% deelnemers) en ondersteuning (via Glazenkamp Info, deelnemersonderzoek en 

rondzendbrieven). Daarnaast is er aandacht voor vernieuwing en activiteiten als de wijkalarmering. 

De organisatie draait voor een groot deel op de 5 taskforces, die hier en daar nog wat vrijwilligers 

kunnen gebruiken en jaarlijks getrakteerd worden op een diner. 

 

Op de vraag naar mogelijke deelname van bewoners van nieuwe woningen in het gebied (bijv. 

Vossenlaan, Groenestraat, met nieuwe postcodes) is het antwoord dat zij geen deelnemer kunnen 

worden. KPN wil het aantal deelnemende woningen stationair houden. Een uitzondering vormen 

enkele toevoegingen binnen bestaande postcodes. 

 

Op basis van bundeling van krachten in het verleden is met KPN een meerjarenafspraak tot stand 

gekomen, die van een ingewikkeld contract leidt tot een jaarlijkse tariefcompensatie, als compensatie 

voor hogere tarieven.  

De vraag komt uit de vergadering wanneer deze afspraak stopt. Dat is na 20 jaar (in 2028), met 

daarna de optie voor verlenging van opnieuw 20 jaar. 

 

Het voorstel voor de tariefcompensatie over 2024 is 52€. De verwachting is dat het langzaam weer 

omhoog gaat kruipen.  

De uitkering zal dan dus niet veel afwijken van die van dit jaar. Maar ze is wel afhankelijk van het 

aantal deelnemers. Hij wordt minder bij toename van het aantal deelnemers.  

Overigens zijn niet-deelnemers onder de glasvezelgebruikers niet opspoorbaar. In het Hart van 

Nijmegen is elk jaar de advertentie bedoeld voor werving. Verder is het een kwestie van nieuwe 

buren informeren en verwijzen naar de site om zich aan te melden als deelnemer.  

Irma Weitenberg legt de begroting uit. Wederom hebben we met een klein extra bedrag uit de 

reserve de compensatie iets opgeschroefd naar die 52€ (het gaat daarbij om 1400 euro). De nieuwe 

begroting, opgesteld in samenwerking met Malta en de Keijzer, is als het ware het verlengde van 

vorige begroting.  In die begroting is ruimte voor de organisatie van themabijeenkomsten en andere 

zaken. 

 

De vergadering stemt in met het tariefcompensatiebedrag en de begroting. 

 

8. Beëindiging project Handig in Hazenkamp en vervolg met themabijeenkomsten 

 
In 2019 is de uitvoering van het project Handig in Hazenkamp gestart vanuit de Werkgroep Nieuwe 

Toepassingen van Glazenkamp. Na de coronaperiode bleek de belangstelling te zijn verminderd. De 

werkgroep heeft in 2024 besloten geen verdere activiteiten rondom het project te verrichten. Pim 

herhaalt dat in plaats daarvan de Werkgroep Nieuwe Toepassingen zich richt op de organisatie, 

samen met werkgroep Honk, van de themabijeenkomsten en op nieuwe initiatieven.  

 

Hij verwijst naar de aankomende twee themabijeenkomsten, op 5 april (IA) en 3 mei (digitaal 

fotoboek; is later verplaatst naar zaterdag 7 juni). Verder benoemt hij de vorming van een werkgroep 

m.b.t energie-transitie. Dat heeft niet direct te maken met internet of glasvezel, maar er kan wel van 
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eenzelfde soort initiatieven en activiteiten gebruik worden gemaakt als destijds bij de opzet van 

Glazenkamp.  

Voorts is digiwijsheid een thema dat er mogelijk aan komt. De destijds (10 jaar geleden) uitgebrachte, 

veiligheidswijzer is nog steeds actueel. In dit verband is er ook sprake van gesprekken met de scholen 

(NSV en Hazesprong). Verder is er contact met gemeentelijke medewerkers over de verbinding van 

buurtinitiatieven. 

 

9. Rondvraag 

Er komt nog een (door)vraag over het verlengen van het contract met KPN in 2028. Boudewijn 

Nederkoorn geeft aan dat we over 2 jaar de onderhandelingen met KPN moeten starten. Het zal 

wellicht niet helemaal vanzelf gaan, anderzijds hebben we een goede band met KPN: de 80% 

glasvezelaansluiting vormt voor KPN een goede inkomstenbasis. 

 

Marja Quik legt een verbinding met het Jaarplan. Een van de hoogste doelen was de 

tariefcompensatie. Zij legt het accent nog meer op de inzet van het vrijwilligerswerk. 

 

Theo Cristel doet het voorstel om de Whatsapp van Wijkalarmering te vervangen door Signal 

vanwege de privacy-aspecten. Een goed idee, maar je bent wel afhankelijk van de wijkagent en de 

coördinatoren. 

Sandra Anzion verzoekt de datum van de deelnemersvergadering eerder bekend te maken i.v.m. het 

op tijd kunnen zijn op de vergadering na (een lange treinreis vanaf) het werk.  

 

 

10. Sluiting 

Pim bedankt iedereen en sluit de vergadering rond 21.05. 

 

 


